
Zápis z mimořádného zasedání Vědecké rady Fakulty informačních technologií 
VUT v Brně 

       dne 9. února 2005 
 
 
Členové Vědecké rady: 
 
Přítomní: 
prof. Ing. Tomáš Hruška, CSc. 
Ing. Zdeněk Bouša 
prof. RNDr. Milan Češka, CSc. 
doc. Ing. Vladimír Drábek, CSc. 
prof. Ing. Jan Maxmilián Honzík, CSc. 
prof. Ing. Václav Dvořák, DrSc. 
doc. Dr. Ing. Petr Hanáček 
doc. Dr. Ing. Pavel Zemčík 
doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc. 
doc. Dr. Ing. Jan Černocký 
doc. Ing. Zdeněk Kotásek, CSc. 
doc. RNDr. Alexandr Meduna, CSc. 
doc. Ing. Zdena Rábová, CSc. 
prof. Ing. Miroslav Švéda, CSc. 
doc. Ing. František Zbořil, CSc. 
prof. Dr. Ing. Zbyněk Raida 
prof. Ing. Radimír Vrba, CSc. 
doc. Ing. Mária Bieliková, CSc. 
doc. Ing. Arnošt Motyčka, CSc. 
doc. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc. 
prof. Ing. Ivo Vondrák, CSc. 
 
Omluveni: 
prof. Ing. Jiří Jan, CSc. 
doc. RNDr. František Ježek, CSc. 
doc. RNDr. Luděk Matyska, CSc. 
prof. Ing. Pavol Návrat, CSc. 
doc. RNDr. Josef Kolář, CSc. 
prof. Ing. Jiří Šafařík, CSc. 
 
 
Program: 
 

1) Zahájení 
2) Projednání žádosti o prodloužení akreditace navazujícího magisterského studijního programu 
Informační technologie a dobíhajícího bakalářského a magisterského studijního programu 
Elektrotechnika a informatika 
3) Různé 

 
 

Ad. 1.) Zahájení 
 
Jednání Vědecké rady FIT zahájil děkan FIT prof. Ing. Tomáš Hruška, CSc., seznámil členy Vědecké 
rady s programem zasedání, všem přítomným členům předal písemná jmenování a představil nové 
členy Vědecké rady. 
 



Ad. 2.) Projednání žádosti o prodloužení akreditace navazujícího magisterského studijního 
programu Informační technologie a dobíhajícího bakalářského a magisterského studijního 
programu Elektrotechnika a informatika. 
 
Doc. Ing. Vladimír Drábek,CSc. seznámil členy Vědecké rady s podklady pro prodloužení akreditace 
navazujícího magisterského studijního programu Informační technologie se samostatnou akreditací 
tohoto studijního programu v anglickém jazyce a dobíhajícího bakalářského a magisterského studijního 
programu Elektrotechnika a informatika. Podrobněji popsal anotace jednotlivých studijních programů 
a jejich oborů a obsah jednotlivých formulářů žádosti o akreditaci. 
 
Následovala bohatá diskuze, které se zúčastnili prof. Ing. Tomáš Hruška, CSc., prof. Ing. Jan M. 
Honzík, CSc., prof. Ing. Radimír Vrba, CSc., doc. Ing. Arnošt Motyčka, CSc., prof. Ing. Ivo 
Vondrák, CSc., doc. Ing. Mária Bieliková, CSc. a doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc. 
V rámci této diskuze byla zmíněna i problematika přijímacích zkoušek a výuky v bakalářských 
a magisterských studijních programech, jako např. vhodné stanovení kreditové náročnosti a možnost 
studentů přestupovat v průběhu studia mezi studijními obory. 
 
Po rozpravě proběhlo veřejné hlasování o předložených žádostech o prodloužení akreditace studijních 
programů. 
Počet přítomných členů VR FIT s právem hlasovat: 21 
Výsledek hlasování: 

hlasy kladné:  21 
hlasy záporné: 0 
hlasy neplatné:  0 
 

Vědecká rada FIT všemi hlasy schválila návrh prodloužení akreditace navazujícího magisterského 
studijního programu Informační technologie a dobíhajícího bakalářského a magisterského studijního 
programu Elektrotechnika a informatika.  

 
 
Ad. 3.) Různé 
 
Bez požadavků do zápisu. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Katarína Valouchová  Verifikoval: prof. RNDr. Milan Češka, CSc. 

  proděkan pro tvůrčí činnost FIT VUT v Brně 
 

 
 
 
 

prof. Ing. Tomáš Hruška, CSc. 
děkan FIT VUT v Brně 


